

1. 凡未經學校提名、或沒有提交提名表、或未能提供所需資料、或沒有依照規定遞交作品，主辦單位有權取消該作品的參展資格；
Entries without school nomination, failure to submit nomination form, failure to provide required information, or failure to follow the submission requirements will be disqualified;
2. 作品會分為初中組（中一至中三）及高中組（中四至中六）作評審。評審小組擁有入圍作品的最終決定權，參加者不得異議；
Entries will be divided into 2 sections (Junior: F.1 to F.3 and Senior: F.4 to F.6) for adjudication. Decisions made by the judging panel will not be opened for appeal;
3. 所有參展作品一經遞交，均不能再作修改；
No modifications will be allowed once the entry is submitted;
4. 主辦單位擁有將參展作品發佈、展示、打印、出版刊物或通過任何媒體發佈和收集的權利；
The Organiser has the right to publish, exhibit, print or distribute the entries through any media or publications;
5. 作品如被檢舉及經查證後屬實侵犯知識產權、冒偽、抄襲、冒名頂替，將一律取消資格，並知會相關作品的提名人及提名學校；
Any artworks that have been reported and confirmed by the Organiser as infringing intellectual property, counterfeiting, plagiarism and impersonation will be disqualified. And the concerned nominator and school will be notified if the disqualification case is found;
6. 若因參展作品違反任何法例而導致法律行動、要求、申索及開支，參加者須負上全部責任，與主辦單位無關；
In case there are any legal actions, demands, claims and expenses arising from the entries which infringe any laws, the entrants shall accept full liability. Under no circumstances shall the Organiser take or assume any responsibility for any legal actions associated;
7. 所有參展作品必須為首次提名參與本展覽，所有重複的作品將一律被取消參展資格；
All entries must be nominated for the first time for this Exhibition. Any resubmission will not be processed;
8. 呈交的作品若有損毀或被盜竊，主辦單位將不會承擔任何責任；
The Organiser accepts no responsibility for any damage or theft of the entries;
9. 主辦單位保留取消作品參賽資格或拒絕其參賽的單一及絕對酌情權，而其決定為最終及不可推翻；
The Organiser has the sole and absolute discretion to disqualify any entries and its decision shall be final and conclusive;
10. 於提名表格收集的個人資料將用於本次展覽及主辦單位日後宣傳同類型活動之用；
Personal data collected in the nomination forms will be used for the Exhibition, and the promotion of activities held by the Organiser in the future;
11. 主辦單位保留解釋和修訂展覽規則的權利，恕不另行通知。
The Organiser reserves the right to interpret and change the rules of the Exhibition without prior notice.